
Zápisnica zo zasadnutia Aktívu rodičov - členská schôdza združenia 
„Rodičia a priatelia Základnej školy Senec, Mlynská č.50“, www.rodiciazsmlynska.sk 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Registrovaného Ministerstvom vnútra Slovenskej republiky dňa 22.12.2015 

pod číslom spisu VVS/1-900/90-27372, IČO: 30 803 411 
 

 
Termín: 6. 10. 2022, 18:00 – 20:00 
Miesto: prezenčne, zborovňa školy 
Prítomní: 29 rodičov 
Oprávnených hlasovať o finančných veciech: 29 
Ospravedlnení: Zuzana Kormošová (1.A), Stanislav Rusnáčik (1.C), Mária Pečnerová (6.E), Jozef Koma 
(9. A) 
Hostia: PaedDr. Jana Tamašiová, riaditeľka školy, pán Kopper, rodič 
 
Stretnutie viedli: Jana Mihalovičová/Tomáš Božik 
 
NÁVRH PROGRAMU STRETNUTIA 

1. Schválenie programu 
2. Plán aktivít školy  
3. Informácia o stave revitalizácie školského areálu  
4. Žiadosť školy o poskytnutie finančných príspevkov na školský rok 2022/2023  
5. Privítanie nových členov – základná agenda 
6. Voľba predsedu 
7. Výber rodičovského príspevku 
8. Hlasovanie o Žiadosti školy 
9. Brigáda – revitalizácia školského dvora a cyklistického chodníka vedľa školy 
10. Socializácia AR so zamestnaneckým kolektívom školy 
11. Rôzne 

1, Vzhľadom na skutočnosť, že sa na post predsedu nenahlásil žiaden kandidát, program stretnutia 
bol odsúhlasený bez bodu voľba predsedu. 
 
Hlasovanie:  
ZA: 29 
PROTI: 0 
ZDRŽALI SA: 0 
 
2. PaedDr. Jana Tamašiová, riaditeľka školy, informovala prítomných rodičov o plánovaných aktivitách 
v oblasti spoločenského života v škole a prezentácie školy v meste Senec. 
Zoznam aktivít bude na rodičovskej stránke. 
 
Zároveň požiadala rodičov o pomoc pri účasti školy na akcii Jablkové hodovanie v Senci (akcia v BSK) 
a to formou produktov z jabĺk. Získané finančné prostriedky z predaja použije škola na prípravu 
balíčkov na akciu Mikuláš v škole. 
 
3. Pani riaditeľka informovala o tom, že školské a rodičovské požiadavky na revitalizáciu školského 
dvora boli zapracované do štúdie podľa možností. Ďalším krokom je vypracovanie projektovej 



dokumentácie. Projektová dokumentácia je nutným predpokladom uchádzania sa o príspevky 
v rôznych súťažných výzvach 
 
4. Pani riaditeľka predložila AR žiadosť školy o finančný príspevok na vybrané školské projekty. Pozri 
bod 8. 
 
5. Noví členovia boli informovaní o fungovaní AR a po vyplnení prihlášky boli prijatí za členov 
združenia „Rodičia a priatelia Základnej školy Senec, Mlynská č. 50“. 
 
Informačné zdroje pre rodičov::  
www.rodiciazsmlynska.sk 
na Facebooku "Rodičia ZŠ Mlynská"  
na WhatsApp "Rodičia ZŠ Mlynská" 
 
Pani Petra Bertová sa uchádzala opätovne o členstvo v Aktíve rodičov. z ktorého bola vylúčená 
v marci 2021 z dôvodu, že podala na pani riaditeľku školy trestné oznámenie. O vylúčení rozhodol 
AR na svojom stretnutí 9. 2. 2022. 
Jej žiadosti o prijatie do AR nebolo vyhovené, vo veci trestného oznámenia  ešte nie je  rozhodnuté. 
 
Informovať vedenie školy a triednu pani učiteľku 6. A, že pani Petra Bertová nebola prijatá do OZ. 
Trieda má možnosť zvoliť do AR nového zástupcu. 
 
Zabezpečí: Jana Mihalovičová do 31. 10. 2022 
 
6. Voľba predsedu sa nekonala. Nenahlásil sa žiadny nový kandidát na tento post. Odkladá sa na 
nasledujúce stretnutie AR. 
 
7. Spúšťame informačnú kampaň na výber rodičovského príspevku vo výške 20 € 
Informačné kanály kampane: 

• adresný oznam cez EduPage 

• stránka školy 

• letáčiky do slovníčkov žiakom 1. stupňa,  

• rodičovská stránka, FB, WA 
 
Na podporu výberu rodičovských príspevkov sme sa na stretnutí dohodli, že časť rodičovských 
príspevkov pôjde na projekty tried. A to za tých podmienok: 
Všetky triedy, v ktorých aspoň 80 % rodičov prispeje do 31. 12. 2022 na účet OZ, získajú možnosť 
použiť 10 % vyzbieranej sumy pre svoje triedne účely (napr. pokrytie nákladov na výlet, piknik,...). 
Tento príspevok bude možné využiť do 30. 6, 2022. a to formou preplatenia blokov. 
 
Hlasovanie: 
ZA: 29 rodičov 
PROTI: 0 
ZDRŽALI SA: 0 
 
Publikovať potrebné informácie cez EduPage, stránku školy, informačné letáčiky. 
 
Zabezpečí. Terézia Ochabová, Katarína Koleničková, do 31. 10. 2022 
 

http://www.rodiciazsmlynska.sk/


 
8. Hlasovanie o finančnej žiadosti školy 
 
MDD – 900 € 
Pomôcky 1. stupeň – 500 € 
Pomôcky 2. stupeň – 500 € 
Pomôcky a hračky pre ŠKD – 300 € 
Knižné poukážky  na konci školského roka (35 x 3 x 8) – 840 € 
Plavecký výcvik (3. – 4. ročník) – 6 000 € 
Big Street (5. ročník, november – január) – 2 000 € 
Dataprojektor – 1 600 € 
 
SPOLU: 12 640 € 
 
Hlasovanie: 
ZA: 29 rodičov 
PROTI: 0 
ZDRŽALI SA: 0 
 
 
9. Brigáda – zazneli základné informácie i súhlas s brigádou, nebolo však prijaté finálne rozhodnutie. 
Presúvame tento bod na hlbšie prepracovanie na ďalšie stretnutie AR. 
 
Čas do ďalšieho stretnutia využiť na vytvorenie obsahu prác vykonávaných na brigáde v spolupráci 
s vedením školy.  
 
Zabezpečí: Jana Mihalovičová, ASAP 
 
10. Socializácia rodičov a zamestnancov školy – diskutovali sme  o tejto téme, ale k finálnemu záveru 
sme nedospeli. Presúvame tento bod do programu nasledujúceho stretnutia AR. 
 
11. rôzne 
 

• Schválenie príspevku vo výške 200 € pre každú deviatackú triedu na pokrytie časti nákladov 
v súvislosti s akciou Rozlúčka so školou. 

 
Hlasovanie: 
ZA: 29 rodičov 
PROTI: 0 
ZDRŽALI SA: 0 
 

• Jana Mihalovičová navrhla, aby vznikla pod vedením pani Martiny Petruškovej pracovná 
skupina (PS) Školský dvor, ktorej úlohou bude sledovať postup v projekte revitalizácia 
školského dvora. 

 

• Na stretnutí vystúpil pán Kopper, rodič, a predniesol svoju nespokojnosť smerom k vedeniu 
školy s priebehom Účelového cvičenia (2. deň, praktická časť) v súvislosti s jeho organizáciou 
v nevhodnom počasí (silný dážď). Medzi prítomnými prebehla diskusia k tejto téme. Pani 
riaditeľka zobrala výhrady na vedomie. Ďalej sa zaujímal o to, akými informačnými kanálmi 



majú vyučujúci zadávať úlohy. Pani riaditeľka odpovedala, že oficiálnym kanálom pre 
komunikáciu učiteľa a žiaka je EduPage.  

 
 
Zapísala: 14. 10. 2022 
       
Jana Mihalovičová 
Dokumentarista AR 
 
Tomáš Božik 
predseda AR 


